
Schůze 13/12/2012 

 

Bodový přehled průběhu schůze oprávněných nájemníků objektu Pivcova 944: 

 

1. Krátká informace o situaci a dosavadním průběhu prodeje a proběhlých jednáních s MHMP 

 

2. Návrh o vytvoření společného fondu pro výdaje spojené s organizováním setkání nájemníků Pivcova 944 

 navržen příspěvek 100Kč na bytovou jednotku 

 příspěvek schválen hlasováním všech přítomných 

 správou fondu pověřena Simona Součková (byt č.5) 

 evidence příjmů a výdajů bude uveřejněna na www stránkách 

 

3. Přednáška p. Chlebcové (RCB) o pravidlech, časovém harmonogramu a dalších aspektech prodeje 

technologického celku Pivcova 944.  

 

4. Zhodnocení ekonomické situace domu (k dispozici máme): 

 přehled pohledávek (nedoplatků na nájemném) 

 přehled nájemních vztahů u nebytových prostor 

 přehled technického stavu objektu a revizních zpráv 

 přehled investic a oprav 

 

5. Informace p. Chlebcové (RCB) o chystaných změnách ze strany MHMP 

 

6. Návrh zástupců pro další jednání s MHMP a způsobu administrace žádostí 

 navržení zástupci byli schváleni hlasováním všech přítomných 

 administrace žádostí schválena hlasováním všech přítomných 

 

7. Diskuze o technickém a právním stavu objektu 

 

8. Výběr příspěvku 100Kč od přítomných účastníků schůze 

 

 

 

Zapsal: Petr Janda 

 

 


